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AVVI ES...

ANTONI FARRES i SABATER
Alcalde de Sabadell

-II. luslrissim Toni! -li die en començar.
Bé, per parlar del nostre alcalde, no ho podem fer a pams, perqué és molt 

alt i ens ocuparla massa temps i de temps no n’hi sobra al nostre personatge.
Evidentment, el seu càrrec no és pas envejable, perqué de maldecaps en té 

per omplir-ne la plaça de Sant Roc... Sort que, ara amb diners, els mais 
“ tragos” no són tan amargs i fan de més bon passar... Perqué una de les 
coses de les quais l’Ajuntament actual es pot vantar és que té una economina 
sanililzada: que no hi ha colza, si bé predomina el puny...

El miracle d’aquesta economia s’ha de basar, pel que hom sept a dir, en 
una millor administració i en una millor coniribuciô. Contribució Higa amb 
contribuent, i ara, mira per on, amb més crisi que mai, tot fill de vei paga, i 
l’erari municipal s’omple de bitllets verds. Ahi, això sí, també se’n gasten 
molts, puix els pressupostos municipals no són pas coixos ni curts...

Antoni Farrés és, des d’ara, l’Alcalde del “ Sabadell proposa” , com el 
batlle Llonch (a.c.s.) ho fou del “ Sabadell dels cent mil habitants” . Arran 
d’aquesta proposta s’ha représentât una finestra industrial a través de la qual 
s’ha volgut proposar, com objectiu, “ un débat ciutadà sobre els temes m és 
vius en relació amb el nostre futur” . (No folul, ep...) 1 a tal fi, la Conselleria 
de Foment ha compost un dossier informatiu ben complert sobre aquesta 
proposta que té una plausible ambició.

Per aquesta finestra del Vapor de can Borras ha passât un doll de 
personalitats i ponents i cal dir que la cosa ha provocat un rebombori 
informatiu no solament locai i regional, sinó fins i tot nacional i 
internacional. El mateix Areilza va dir a l’acte de la inauguració que nosaltres 
som Europa... (Més d’un dels assistents es va estarrufar en oir-ho...)

Davant d’aquesta simbólica finestra del “ Sabadell proposa” , Antoni 
Farrés, -Toni, per als intims- ha expressat les seves preocupacions. A 
través de premsa i ràdio hem pogut seguir, dia a dia, acte a acte, tota 
aquesta manifestació.

-Les teves declaracions públiques són d’una realitat paorosa: hi ha massa 
motius per a sentir-se pessimista. Ara bé: ¿Creus que el “ Sabadell proposa” 
aportará les solucions necessàries per sentir-nos optimistes?

-“Sabadel proposa” no és, en si maleix, cap solució. Hem repelil sempre 
que l’objectiu que es persegueix amb aquest ambiciós projecle no és altre que 
el d’encetar un debai ciuladà'que inleres.si a lolhom, a lots els sabadellencs, 
amb la finaliiat de prefigurar allò que ha d’ésser el Sabadell del futur: una 
ciutat per a viure-hi,, conceple que engloba moites coses. Si hi ha aigú que 
pensi que “Sabadell proposa”- sense més- solucionará els problèmes de la 
ciutat, està molt equivocal. Amb la cloenda de la mostra “Sabadell proposa” 
ha finalilzal, també, la primera fase dels objectius que es perseguien. Ara cal 
continuar el débat encetat, aprofundir-lo i aixi arribar a obrir camins que ens 
ban de pos.sibilitar la consecució de l’objectiu final; una ciutat amb 
condicions i equilibrada. Com a alcalde he de valorar moll positivameni l’éxit 
d’aquesla primera fase de “Sabadell proposa” que ha permès que més de 120 
mil persones i nombroses personalitats de la vida politica, econòmica, social i 
cultural, tan de Catalunya com de l’Estat Espanyol coneguessin la nostra 
problemàtica i els esforços endegats per a poder cercar camins que en 
permetin la seva solució. En la messura que aconseguim que el débat, toljust 
encetat, reïxi, Irobarem les solucions per a un futur millor.

Aixi sigui. I, ara, deixem l’Alcalde de Sabadell amb les seves mil i una 
cabóries...

Hom ereu que, després d’aquest esdeveniment eiutadà, haurem de 
modificar urf veli refrany, dient des d’ara; “ Sabadell proposa i les 
circumstàncies disposen” ...

Xéspir

una gentilesa de
BOTIGA D'ART

Avinguda 11 de Setembre, 128 - SABADELL


